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2020)

PvdA (Wil van Nunen)
De PvdA wil de evaluatie Jaarwisseling met bevindingen en aanbevelingen graag agenderen 
voor een volgend Forum. Zo verontrust het ons oa, dat op veel plekken schade aan 
bestrating is ontstaan door toegenomen gebruik van vuurtonnen en de brandweer veelvuldig 
te hulp moest schieten.

Groen Links (Nanette Kistemaker)

Begin dit jaar heeft de gemeente een enquete gedaan over wat de Rijswijkse inwoner met de 
jaarwisseling wil. In IB 20 068 wordt hier met geen woord over gesproken. Wel worden 
landelijke cijfers aangehaald en zelf een nieuwe enquete voorgesteld.

- Wat wordt er met de resultaten van de enquete gedaan? En waarom komen deze niet terug 
in deze stukken?
- Waarom wordt een nieuwe enquete voorgesteld? Wat gaat het verschil zijn met de eerdere 
enquete?
- In de evaluatie staat; “ een algemeen vuurwerkverbod is nog niet aan de orde vanwege het 
ontbreken van goede alternatieven, zoals milieuvriendelijk en geluidsarm vuurwerk” is de 
burgemeester het met GroenLinks eens dat het ontbreken van milieuvriendelijk en 
geluidsarm vuurwerk juist een goede reden kan zijn voor een algemeen vuurwerkverbod? 
- De term vuurwerkblije zones doet zijn intrede in deze stukken. Kan de burgemeester 
uitleggen wat vuurwerkblije zones precies zijn? En wat de consequenties van het aanwijzen 
van vuurwerkblije zones zijn voor de overige gebieden in de gemeente?

RB (Nel Kames)

Het is misschien goedkoper prullenbakken bij voorbaat te verwijderen zou dit een taak 
kunnen zijn voor DSW ?

WIJ (Tom Hoek) 

We zien dat vuurwerkvrije zones steeds populairder worden, ook zien we dat er vanuit 
landelijk beleid steeds meer druk komt te staan op het consumenten vuurwerk. We zien in 
verschillende gemeente steeds meer initiatieven ontstaan om vuurwerk gebruik te reguleren. 
Nu vind Wij. Rijswijk dat iedereen zijn oud en nieuw zoals hij of zij wenst moet kunnen vieren 
echter vragen wij ons wel af of Rijswijk niet verrast wordt op het moment dat 
vuurwerkregulering vanuit het rijk wordt aangescherpt. Onze vraag is dan ook hoe de 
Gemeente Rijswijk denkt dit in de nabije toekomst te gaan faciliteren? Zeker nu wordt 
aangegeven dat er niet gehandhaafd in Rijswijk kan worden op vuurwerkvrije zones, vragen 
wij ons af hoe dit als het straks wel moet in Rijswijk wordt uitgevoerd. Worden er nu er de tijd 
en ruimte is al nagedacht over deze kwestie en houd de Burgemeester rekening met deze 
ontwikkelingen? Samengevat: zijn we voorbereid als vanuit landelijke instanties vuurwerk 
verboden wordt of vuurwerkvrije zones verplicht worden?


